



MUTULAR

Mutular, Bien plus qu'une histoire de goût !

La gamme Mutular, historique en Nouvelle-Calédonie, accompagne la vie des calédoniens depuis plus de 30 ans. Une gamme diversifiée de plats cuisinés qui offre au plus grand nombre un large choix de produits de qualité.

Mutular, more than just a story of good taste!

Mutular, a historic brand for a large range of quality food in New Caledonia, has been present on most Calédonian pantry shelves for over 30 years. A diversified range of ready-made meals offering a wide choice of quality products to as many discerning palates as possible.



Avec les recettes traditionnelles Mutular, retrouvez dans votre assiette toutes les saveurs de délicieux plats cuisinés ! Des plats à déguster à tout moment de l'année et qui satisferont toute la famille.

With the traditional Mutular recipes, find on your plate all the flavors of delicious cooked dishes! The dishes to be enjoyed at any time of the year will satisfy the whole family.